
Notulen MR vergadering 
Datum: 01-02-2024
Locatie: fysiek

Aanwezig:
Sakine Kondu (voorzitter, oudergeleding)
Martine Sitter (leerkracht-geleding) (online aanwezig)
Lars Assendelft (leerkracht-geleding)
Renske Pols (oudergeleding) 
Merel Hammerstein (directie)

Notulist: Renske Pols

1) Opening en vaststelling agenda
Notulen akkoord. Agenda vastgesteld

2) Mededelingen
Cynthia doet momenteel verkorte PABO, stage in middenbouw. Vanaf half maart komt zij in 
dienst als onderwijsassistent.  

3) Stand van zaken noodunit en nieuwbouw
Het programma van eisen moest helaas vanwege eisen rondom geschat leerlingaantal aangepast 
worden. Hierover is overleg geweest met projectteam, Anculus en MR.  Er wordt gehoopt dat de 
Europese aanbesteding snel openbaar kan worden. 
Noodunit is naar tevredenheid in gebruik door een bovenbouw klas. 
Merel heeft contact met gemeente over tijdelijke huisvesting, is in afwachting van een voorstel 
van de gemeente over locatie. Dit heeft urgentie vanwege de 8e groep die zeer wenselijk is na de 
zomervakantie, waar momenteel geen lokaal voor is. Ook vanuit het team zorgen over realisatie 
van de 8e groep. 

4) Klachtenregeling
Er wordt gesproken over de bestaande klachtenregeling. Er is een extern bureau wat wordt 
ingeschakeld bij officiële klachten. Jelke en Denise zijn vertrouwenspersonen op school. Dit staat 
in de schoolgids vermeld (2.3).

5) Brainstorm-avond ouderparticipatie
Sakine en Renske willen brainstorm-avond organiseren met ouders rondom het thema 
ouderparticipatie. Lars vraagt na bij collega’s welke collega’s aan zouden willen sluiten die avond 
en hoe de leerkrachten ouder-participatie zien en wat hun wensen als team daarin zouden zijn. 



6) Visie Montessori-onderwijs
Er wordt naar gestreefd de montessori-visie zoveel mogelijk uit te dragen. Er wordt gestimuleerd 
om alle docenten de Montessori opleiding te laten volgen. Daarnaast worden er vanuit het 
lectoraat Montessori-onderwijs dagdelen op studiedagen bijscholing gegeven over de 
Montessori-visie. 

6) Verkiezingen
Dit voorjaar volgen er nieuwe verkiezingen voor de plekken binnen de MR. Hierover zal 
terzijnertijd informatie in de nieuwsbrief komen.  

Actiepunten vorige vergadering:
- Jeroen vraagt alternatieve inlogmogelijkheden na bij ICT 

 Jeroen heeft geantwoord over het systeem met de codes. Lars koppelt dit 
terug aan de betreffende collega.

- Merel komt morgen terug op vragen die gesteld zijn door MR betreffende begroting (02-02 
verstuurd)

Nieuwe actiepunten:
- Merel stuurt veiligheid/gezondheid/welzijnsbeleid naar MR
- Merel gaat checken of er personeelsbeleid aanvullend op CAO is vanuit Monton (hierin staat 

scholingsbeleid etc)
- Martine zoekt huishoudelijk regelement op


